
Spørsmål gruppearbeid årsmøte 2023 

 

1. Hvilke oppgaver i foreningens Arbeidsprogram bør prioriteres det neste året? Velg 
3? 

 

2. Hvordan ønsker dere at foreningen arbeider med fartøyvern i fylkeskommunene? 
(Foreningen har to ansatte og fartøyvernet er delt inn i 11 fylkeskommuner). 
 

 

3. Hvordan kan vi få økning til fartøyvernet? Foreningen ønsker innspill til nye måter å 
påvirke politisk for å øke statsbudsjettet post 74 Fartøyvern.  
 

I dag gjøres følgende. Er det noe annet vi kan gjøre? 

 

• regelmessige skriftlige innspill til statsbudsjettet i forkant av hver budsjettkonferanse i 
Regjeringen  

• muntlig og skriftlig innspill i budsjetthøring på Stortinget når forslag til statsbudsjett 
blir lagt fram   

• innspill og møter med politiske partier i forhandlingsposisjon i forbindelse med 
forhandlinger om endelig statsbudsjett  

• innspill til de politiske partienes partiprogram  
• innspill i høringer og møter som er aktuelle  
• ber om møte med klima- og miljøminister hvert år  
• ber om møte med medlemmer i familie- og kulturkomiteen på Stortinget  
• deltar på Arendalsuka, stand og arrangementer 

• koordinerer «Fartøyvernets dag» - en landsdekkende aksjon for lokal og sentral 
politisk påvirkning der foreningens medlemsfartøy deltar 

I tillegg forsøker vi å få til: 

• møter og annen dialog med politikere i Regjering, Storting og fylke gjennom året 
• inviterer politikere på tur med medlemsfartøy  
• debattinnlegg i aviser 

 

4. Hvordan skal foreningen arbeide for økonomiske ordninger for å få driftstøtte til 
vernede og fredete fartøy? 

 

5. Annet dere vil nevne? 

 

 

 

 


